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Januar 2024 

   FOKUS SULT   

 
Stormøte Distrikt 104 E 

10. januar 

Smia, Storstua i Drøbak 

 

Melvin Jones bursdag 

13. januar 
 

Nordisk Samarbeidsråd  

19. – 21. januar 

Gardermoen 

 

Regional Lions Leadership 

Institute  

26. – 28. januar 

Gardermoen 

 

Februar 2024 

Innleveringsfrist for saker til 

Distriktsmøte og Riksmøte 

1. februar 
 

Distriktsrådsmøte 

8. februar Frogn VGS 

 

Distriktsrådsmøte 

22. februar – dersom 

nødvendig Frogn VGS 

 

 

 

Lions dag med FN 

14. februar 
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Kjære Lions-venner i Lions Distrikt 104E 

Det er bare snakk om timer før året 2024 er en realitet. 2023 har vært et fint år for meg, 

men et hardt år for verden. Det har knapt gått en dag uten meldinger om krig, 

uroligheter, naturkatastrofer og menneskelig lidelse. Da er det godt å være medlem av 

en organisasjon som jeg vet gjør en forskjell for dem som blir rammet. Om ikke mitt lille 

bidrag vises i den store sammenhengen, så vet jeg at sammen med nesten 1,4 

millioner andre Lions-medlemmer, så utretter vi store ting! Og blir vi flere, kan vi gjøre 

enda mer. Så fortsett å rekruttere nye medlemmer. Lions trenger medlemmer, og 

verden trenger Lions. 

 

I distriktet har vi dette halvåret tatt opp 84 nye medlemmer. Jeg har et stort ønske om 

at vi tar godt imot dem, gir dem oppgaver og følelsen av fellesskap, slik at de vil 

fortsette å være Lions. Og så må vi selvfølgelig ta vare på alle medlemmene våre. 

Følelse av fellesskap økes når vi lærer mer om Lions og hva vi som organisasjon driver 

med. Derfor håper jeg mange kommer på Stormøtet 10. januar. Å få høre om våre 

Fyrtårn er noe som vil gjøre oss alle stolte av det vi er en del av. 

 

Lørdag 13. april er det Distriktsmøte (DM) på Mastemyr Hotell. Saker som ønskes tatt 

opp på DM må meldes inn før 1. februar. (Det gjelder også saker til Riksmøtet (RM).) 

Som Lions-medlemmer har vi innflytelse hvis vi ønsker det. Dersom du har forslag eller 

ønsker om saker som du vil skal tas opp, kan du gjennom klubben sørge for at disse 

blir fremmet for DM og RM. Å være delegat på DM og RM gir deg også mulighet til å 

være med og stemme over saker som blir tatt opp. Valgkomiteen har bedt klubbene om 

å komme med forslag til kandidater til verv som skal besettes ved valg. Ved å ta på seg 

verv i distrikt og mulitppeldistrikt, kan man også være med på å forme og utvikle 

organisasjonen. Jeg oppfordrer alle som kan tenke seg å ta verv om å melde dette til 

komiteen via klubben. 

 

En av de sakene vi har jobbet mye med det siste halvåret, og som vil komme opp på 

DM, er like lover for alle distriktene, og som stemmer med de internasjonale lovene. De 

reviderte lovene blir sendt ut med distriktsmøtepapirene, og skal stemmes over på DM.  

 

En annen sak er at Lions må gå igjennom hvem som har tilgang til StyreWeb. GDPR 

og Personvernerklæringen må følges, og vi må justere det som har sklidd ut. Vi vil 

jobbe for at Gnist skal brukes mer effektivt. Det er store muligheter der som ikke blir 

utnyttet. Jeg vil derfor oppfordre alle medlemmer til å ta i bruk Gnist. Bruksanvisninger 

vil bli oppdatert og sendt ut til alle. 

 

Når det gjelder momskompensasjonen, skal vi gjøre en jobb med å kvalitetssikre at 

lovene til de klubbene som søker om kompensasjon tilfredsstiller kravene fra Lotteri- og 

Stiftelsestilsynet. Dessuten må alle søkerklubbene registrere sine reviderte 

lover/vedtekter i Frivillighetsregisteret. Det kommer mer informasjon om dette rett over 

nyttår. 

 

Som vedlegg finner dere oppdatering fra Distriktsprosjektet i Kayumweyumwe og litt 

informasjon om distriktets vinner av Lions Fredsplakatkonkurranse. 

 

Med ønsker om et godt nytt år, Rita Fredheim – Distriktsguvernør Lions Distrikt 104 E 

 
 
 
 
 



Oppdatering fra Kayumweyumwe 

 

 

Lærerboligene med toaletter er nå i siste byggefase.  Det blir en liten forsinkelse som følge av 

at tak konstruksjonen som ble levert hadde lavere kvalitet enn avtalt.  Dermed må vi vente til 

nytt takbelegg ankommer 1. halvdel av Januar.   Disse bildene er tatt i forbindelse med 

inspeksjon fra Ministry of Education.   Det jobbes også for en støtte fra Australsk Misjon som 

vil bygge sanitæranlegg i forbindelse med skole og helsestasjon. Vi får svar første halvdel av 

Januar.  De har nå juleferie fram til 6. januar, men vi venter svar innen 15. januar.  Forsinkelse 

kan forekomme.  Ett sanitæranlegg vil bety mye for jentene på skolen som får sin egen 

avdeling og informasjon om utfordringene de har med menstruasjon og fravær.  Jentene har 

hele tiden vært ett prioritert mål for bistanden vi gir i Kayumweyumwe.  Likestilling mellom 

kjønnene ligger langt fram i tid, men vi kan pushe litt i riktig retning.     Vi startet med bygging 

av en brønn og en skolebygning.  Dette endret situasjonen med graviditet blant de yngste 

mødrene . Færre jentebarn blir misbrukt med uønsket graviditet som følge.  Når vi bygget 

helsestasjon i samarbeid med Ministry of Health hadde det som formål en bedring av 

fødesituasjonen for mødrene.  Det fungerer godt med færre komplikasjoner ved fødsler.   Det 

er også mulighet for overnatting noen dager slik at de får veiledning og hvile.  Kvinner og 

jenter er spesielt utsatt for problemer slik at vi har prioritert dem spesielt.  Vi ser at 

jenteandelen på skolen vokser og frafallet på skolen blir mindre.  Med andre ord en god 

bistand. 

Vi har også prioritert miljøet slik at landsbyen blir ett område uten miljøutslipp.  Det er 

etablert solarstrøm til alle bygg og vannpumper drives av solceller som forsyner vanntårnet.  



Dette vil bli brukt i forbindelse med vanningsanlegg til skolegården  som vil gi opplæring i 

landbruk og ikke minst mat til skolebarna.   

Ett godt måltid om dagen vil gi en god læreprosess for barna på skolen.  Sultne barn lærer 

lite.  Husk at langt i fra alle barna får noen frokost. 

Prosjektet har fått stor oppmerksomhet som har gitt resultater i form av ekstern støtte.  Det 

er veldig bra.  Det er færre som har betalt inn sine kr 120 pr medlem enn i fjor.  Jeg håper det 

bedrer seg i januar.   Inneværende år har vi mottatt  

US$ 77.500 fra LCIF som støtte av vår andel til prosjektene i Zambia. 

Støtt LCIF ved å dele ut en Melvin Jones i klubben.  Det gir LCIF mulighet til å gi støtte tilbake.  

Husk at det er fint om det ikke settes noe formål for støtten til LCIF.  Da får vi tilbake 15% av 

donasjonen til bruk i våre prosjekter. 

Til slutt vil jeg ønske dere alle et riktig godt nytt år! 

Med vennlig hilsen 

Svein J Lie 

Lcif Coordinator og D-IRC 

 

Inspektører fra Ministry of Education. 



Lions Fredsplakatkonkurranse 

 

Lions International arrangerer hver høst en tegnekonkurranse for barn i alderen 11-

13 år med fred som tema.  Målet er å oppmuntre til refleksjon og kreativitet rundt 

fredstanken. Tegnekonkurransen har et nytt tema hvert år, og handler alltid om fred. I 

2023 var temaet "Dare to Dream" som er oversatt til "Våg å drømme".  

 

 

 

 

 

Distriktets vinner av Lions Fredsplakatkonkurranse er kåret. Vinneren ble Didem Zara 
Gürbüs fra Vigernes Skole i Lillestrøm. Det er LC Lillestrøm i Sone 7 som har vært 
kontaktklubb.  
Bildet gikk videre til kåringen av Lions Norges vinnertegning. 
 
I den norske finalen deltok vinnere fra alle fem Lions-distrikter og det var tegningen til 

Amalie Wereide Hansen Oaland som juryen kåret til vinner. Amalie er 12 år og går i 

7. klasse på Hana skole. Gratulerer! 


